

Ledarmöte Nora IBK 230911

Närvarande: Styrelse Sophie Pettersson, Per Andreasson, Pernilla Spännar och Martin Nordh

Ledare Johan Pettersson, Jonas Lind, Robert Karlsson, Malin Thegerström, Rickard Persson och Ingela Pettersson

Materialdag imorgon tisdag 12e. Vad behöver ledarna för material? Ledartröja, overall?

Johan beställer bollar och sånt i morgon, kollar även om en Nora IBKinloggning om det är möjligt. Ledarna kommer på plats och har även lagt ut i sociala medier så att det kommer ut till ungdomarna. Avtalet, vem har det och vad gäller?

Klasskampen och prova på-dagen, återkoppling från ledare. Hur fungerade evenemanget? Kort snack om det.

Bra? Det var lagom antal lag, roligt, bra stämning. Förbättringsområden? Bestäm datum och en grupp, ta sig ut till skolorna, vara tydlig att man som föräldrar inte behöver kunna något om innebandy bara ha koll på klassen och tydligt med information tillsammans med spelschemat. Kan vi köra helg istället? Lappar upp till klasskampen så att det syns om träningstider och prova på dagen!

Visa Innebandy den 29 september på skolorna?

Förmiddag och eftermiddag Ås och Järnboås Vilka vill vara med? Vi anmäler oss till båda skolorna, vill man vara med så kontaktar men någon i styrelsen så förmedlar vi vidare.

Matchtider denna säsong och utlämning av matchkläder, när sker det?

Matcherna är klara och är på väg ut på IBIS. Damerna ej klara. Per checkar med Florian. Matchklädes utlämning, ta kontakt med Johan ett par veckor innan första matchen.

Medlemsavgifter. Samma som förra säsongen

Sprids i sociala medier. Sophie lägger ut information och ledare delar det i sina kanaler.

Utbildningar. Behöver någon gå utbildning? De nya behöver grundutbildningen iallafall.

innebandy.se/orebro se vad det finns för utbildningar. Åk gärna ihop

Domarutbildningen, återkoppling. Hur ska vi bäst tillsätta domare till de yngsta lagens matcher så alla som vill döma får göra det? Förslag?

Vi har bara 3 domare och det är viktigt att dom som utbildar sig får chansen att döma

Ungdomsledare. Det finns några att tillfråga, exempelvis de som deltog på sommarinnebandyn. Vill några lag ha hjälp av ungdomsledare?

Hör av er om ni vill ha hjälp av några

Nycklar och taggar. Har alla det nu?

Om koden inte funkar så kontakta tingshuset.

Innebandylekis: Vi behöver få in barnen tidigare i innebandyn (handbollen är bra på det här)... kan vi ha något för yngre barn med många ledare och föräldrar som delar på ansvaret?

Vi behöver få föräldrar intresserade av sporten

Johan, Martin kan tänka sig att köra på lördagar men inte varje lördag. Ledigt i hallen från 10.30-12.00 vi bokar upp den tiden så kör vi och testar hur det blir.

Tänk på att förrådet ska se snyggt ut när ni lämnar hallen

Registerutdrag lämnas till någon i styrelsen snarast möjliga!

Två ledarmöten/halvår och ett avslut. På nästa ledarmöte bjuds det på Pizza och annat gott. Styrelsen kallar till nästa möte som blir av oktober/november.

Vid Tangenterna Sophie Pettersson